

義守大學學生申請分期付款作業要點

2010年9月23日 C0990923014 號文

2016年6月29日校務協調會決議

壹、本作業要點辦理注意事項：

- 一、分期付款申請，應於開學後第二週前提出簽陳。
 - 二、分期付款期數以 2 期為原則，如有特殊情形可專簽說明；還款日期上學期申請者為 10 月 31 日及 12 月 31 日前、下學期申請者為 3 月 31 日及 5 月 31 日前，每期各繳交 1/2 費用。
 - 三、有積欠前期各項費用之情況者，不得申請分期付款。
 - 四、分期付款未結清前，除緩發畢業證書或修業證明書外，得依學則規定按逾期未註冊予以退學論處。出納組管控催收行政作業：
 - (一)第 16 週通知系所及同學
 - (二)第 17 週通知家長(信函)
 - (三)第 18 週結束，本地生以存證信函通知家長，進行催繳程序；外籍生以退學處理。
 - 五、如為本國籍學生提出者，應檢具以下資料，專簽辦理。
 - (一)前一年度家戶所得申報資料
 - (二)分期付款切結書
 - (三)家長書面申請書(依年齡區分)
 - (四)導師訪談紀錄
 - 六、如為外國籍學生提出者，應填具分期付款申請表，由國際處長決行。
- 貳、本國籍學生分期付款切結書如附表一
- 參、外國籍學生分期付款申請表如附表二

附表一

切結書

本人 (學號)因家庭經濟因素，無法一次全額繳清學費，祈請學校寬諒。本人願以 分期付款的方式，於 年 月 日、 年 月 日分別繳交 元、 元。若未依上述情況履行義務，本人願依義守大學學則規定按逾期未註冊予以退學論處。

此致 義守大學

立書人(簽章)：

家長 (簽章)：

關係：

系所主管(簽章)：

中華民國 年 月 日

備註：還款日期上學期為 10 月 31 日及 12 月 31 日前；下學期為 3 月 31 日及 5 月 31 日

Application form for tuition installments
 分期付款申請書

<p>● Student Information 學生資料</p> <p>Name 姓名: _____ Student ID 學號: _____</p> <p>Department 學系: _____ Nationality 國籍: _____</p>																			
<p>● Application Item 申請項目: _____ School Year 學年 第 _____ Semester 學期</p> <p><input type="checkbox"/> Tuition 學雜費: _____ NT</p>																			
<p>● Reason for application 申請緣由:</p> <p>Please attach a letter explaining your financial situation and reason for application. (Low income household statement and annual household income statement, if applicable.)</p> <p>請自述申請緣由，並可出具清寒證明書或前一年家戶所得。</p> <p>Have a part-time job 是否有工讀: YES / NO</p> <p>Part-time employer 工作地點: _____</p> <p>Monthly income 月收入: _____</p> <p>Have received ISU scholarship for current semester 這學期是否有獎助學金: YES / NO</p> <p>Scholarship amount/semester 獎學金金額: _____</p>																			
<p>● Family Information 家庭狀況</p> <table border="1" style="width: 100%; border-collapse: collapse; text-align: center;"> <thead> <tr> <th style="width: 15%;"></th> <th style="width: 20%;">Name 姓名</th> <th style="width: 25%;">Type of employment 現職狀況</th> <th style="width: 20%;">Monthly income (specify currency) 月收入</th> <th style="width: 20%;">Remark 備註</th> </tr> </thead> <tbody> <tr> <td>Father 父</td> <td></td> <td></td> <td></td> <td></td> </tr> <tr> <td>Mother 母</td> <td></td> <td></td> <td></td> <td></td> </tr> </tbody> </table> <p>Annual household income 家庭年收入 _____ NT</p>						Name 姓名	Type of employment 現職狀況	Monthly income (specify currency) 月收入	Remark 備註	Father 父					Mother 母				
	Name 姓名	Type of employment 現職狀況	Monthly income (specify currency) 月收入	Remark 備註															
Father 父																			
Mother 母																			
<p>Cashier's comment 出納組意見</p> <p><input type="checkbox"/> No fees owed to ISU. 無積欠前期各項費用。</p> <p><input type="checkbox"/> Owed fees to ISU. Application for installment is not allowed. 有積欠前期各項費用-不得申請分期付款。</p> <p style="text-align: right;">Signature 簽章 _____ Date 簽章日期 _____</p>																			

Mentor's comment 導師訪談紀錄

Signature 簽章_____ Date 簽章日期_____

Department chair's comment 系主任意見

Signature 簽章_____ Date 簽章日期_____

OICA 國際及兩岸事務處

Granted Rejected

Signature 簽章_____

Date 簽章日期_____

Dean of OICA Signature

國際及兩岸事務處處長簽章

AFFIDAVIT

切結書

My name is _____ (Student ID number : _____)

Due to my financial condition, I am not able to pay the whole tuition fee in one time. As a result, I would like to apply for installments as follows:

本人 _____ (學號 _____) 因家庭經濟因素，無法一次全額繳清學費，祈請學校寬諒。本人願以分期付款的方式

Installment 1 Date: _____ Amount: _____,

Installment 2 Date: _____ Amount: _____.

於 ____年__月__日，繳交_____元。

於 ____年__月__日，繳交_____元。

I understand that, on my failure to complete the above obligation, I would be obliged to withdraw from the university in accordance with provisions of I-Shou University regulations.

若未依上述情況履行義務，本人願依義守大學學則規定按逾期未註冊予以退學論處。

To

I-Shou University

此致 義守大學

Contractor(Signature)/立書人(簽章):

Parents(Signature)/家長(簽章):

Relationship/關係:

Department Chair(Signature)/系所主管(簽章):

Date/日期:

備註：還款日期上學期為 10 月 31 日及 12 月 31 日前；下學期為 3 月 31 日及 5 月 31 日 The payment due dates of first semester are October 31 and December 31; The payment due dates of second semester are March 31 and May 31.

義守大學

105 學年度第 1 學期外國學生**在校**註冊程序單

基本資料			
中文姓名		英文姓名	
學號		年級	
系所			
學制	<input type="checkbox"/> 博士班 <input type="checkbox"/> 碩士班 <input type="checkbox"/> 學士班	國籍	
email		手機	
住宿	本學期未住宿學校宿舍同學，請務必填寫以下資料： ※首次租賃校外住宿同學，請務必將家長同意書繳至國際及兩岸事務處 租賃地址： _____ 房東姓名及電話： _____		
※備註： 一、學雜費繳費說明如下(共兩種)： (一) 請自行至義守大學應用資訊系統列印繳費單後，至郵局或便利商店(7-11、全家、萊爾富、OK)繳納(萊爾富之繳費上限為新台幣四萬元)。 (二) 應用資訊系統亦提供線上信用卡繳費服務。 二、註冊程序說明如下： (一) 獲得義守大學外國學生全額獎助學金之外籍生，及未於 2016 年 9 月 12 日(含)前完成繳費者， <u>請務必填寫此註冊程序單(3 步驟註冊程序)以完成註冊</u> ，未完成者視同未註冊，將依學校規定予以退學。 (二) 未獲得全額獎助學金之學生若於 2016 年 9 月 12 日(含)前完成繳費，即代表註冊程序完成，毋須填寫此單。 (三) 註冊程序完成後，請持學生證至註冊組加蓋註冊章。 三、加退選課程說明如下： (一) 2016 年 9 月 12 日至 9 月 18 日開放網路加退選課程。 (二) 2016 年 9 月 12 日(含)前未完成完整註冊程序之學生，將無法加退選課程。 四、居留證更新說明如下： (一) 居留證效期於 <u>2016 年 9 月 19 日至 10 月 31 日</u> 到期者，請在完成註冊程序後於 <u>2016 年 9 月 12 日至 9 月 14 日(含)以前</u> ，持護照正本(包含護照基本資料頁及簽證頁影印本)、居留證正本、學生證正反面影印本(須已蓋註冊章)及費用新台幣 1,000 元至國際及兩岸事務處辦理。			
步驟 1		步驟 2	
國際及兩岸事務處 報到 備註：醫學分部同學請至分部生活輔導組報到		出納組 出示繳費單收據 備註：醫學分部同學請至分部出納組出示交繳費單收據	
		步驟 3 註冊組 繳回註冊程序單 學生證加蓋註冊章 備註：醫學分部同學請至分部註冊組繳回註冊程序單並加蓋學生證註冊章	
(承辦人簽章)		(承辦人簽章)	
		(承辦人簽章)	

I-SHOU UNIVERSITY

2016 Fall Semester

Registration Form for Returning International Students

Personal Information

Chinese Name		English Name		
Student ID		Year	<input type="checkbox"/> Freshmen	<input type="checkbox"/> Graduate Year 1
Major			<input type="checkbox"/> Sophomore	<input type="checkbox"/> Graduate Year 2
			<input type="checkbox"/> Junior	<input type="checkbox"/> Graduate Year 3
			<input type="checkbox"/> Senior	<input type="checkbox"/> Graduate Year 4
Program	<input type="checkbox"/> Bachelor <input type="checkbox"/> Master <input type="checkbox"/> Doctorate	Nationality		
E-mail		Mobile		
Housing	Please fill in the housing information below if you live off-campus. Residential Address : _____ Landlord Name and Phone # : _____ ※ If this is your first semester living off-campus, please submit the parental agreement form to OICA prior to the moving date.			

Notice:

- Tuition payment methods :
 1. Please print payment slip from ISU information system and pay at the post office or any 4 convenient stores (7-11, Family, Hi-Life, OK)(the max payment amount in Hi-Life is TWD 40,000).
 2. Online credit card payment at ISU Information System is also available.
- Registration procedure :
 1. **International students who receive full scholarship from I-Shou University** or **students who do not pay tuition by September 12, 2016** **must fill out** this form in order to complete the registration procedure.
 2. Failure to complete this form will result in an incompleteness of registration and may lead to a withdrawal from the University.
 3. International students who do not receive full scholarship and pay tuition by **September 12, 2016** are not required to fill out this form. A completion of full tuition payment is considered as a completion of the registration procedure.
 4. Upon completion of registration, please report to Registration Section to have your student ID Card stamped.
- Add & drop course:
 1. Online course add and drop system is available during September 12 to September 18, 2016.
 2. Failure to complete the registration procedure by September 12 will disable your access to course add and drop system.
- ARC extension :
 1. If your ARC is expired during **September 19 to October 31, 2016**, **please complete registration** and then prepare and submit your original passport (including one photocopy of basic info page & visa page of passport), original ARC, one photocopy of front & back sides of your Student ID Card which should be stamped by the Registration Section, and NTD\$1,000 to OICA during **September 12 to September 14, 2016**. OICA will assist the students for ARC extension.

Step 1	Step 2	Step 3
Office of International and Cross-Strait Affairs (OICA)	Cashier Section Located on 1F of the Administration Building	Registration Section Located on 1F of Administration Building
Report to OICA Remark: Students on Medical Campus shall report to the Campus Life Guidance	Submit your receipt of payment.	Submit this form to the Registration Office in order to have your Student ID Card stamped.
(Received by)	(Received by)	(Received by)